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V Praze dne 16. června 2020 

Zápis z 2. zasedání oborové rady doktorského studijního programu 

„Teoretické právní vědy – Finanční právo a finanční věda“ 

dne 16. června 2020 

Přítomni:  Karfíková, Marková, Boháč, Kohajda, Trubač 

Omluveni:  Mrkývka, Šimka 

 

Zasedání oborové rady zahájila předsedkyně prof. Karfíková a konstatovala, že oborová rada 

je usnášeníschopná, protože je přítomno 5 členů oborové rady. Prezenční listina tvoří přílohu 

č. 1 k tomuto zápisu. K návrhu programu nebyly vzneseny námitky a program byl tichým 

souhlasem schválen. 

Schválený program: 

1. Sdělení předsedkyně oborové rady 

2. Schvalování mimořádných hodnocení individuálních studijních plánů 

3. Předměty „Doktorandský seminář – Finanční právo a finanční věda“ a „Teoretická 

a metodologická specifika vědy finančního práva“ 

4. Aktualizace požadavků na obsah individuálních studijních plánů 

5. Různé 

1. Sdělení předsedkyně oborové rady 

Prof. Karfíková přivítala přítomné členy oborové rady, omluvila chybějící členy komise 

a vysvětlila posun termínu oborové rady z března na červen.  
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Dále informovala, že oborová rada přijala ve dnech 25. března 2020 a 13. května 2020 per 

rollam tato usnesení: 

„Oborová rada souhlasí s návrhem na změnu názvu disertační práce studenta Jana Řeholy 

„Finančněprávní a jiné aspekty provozování sázkových her se zaměřením na sázkové hry 

provozované prostřednictvím sítě Internet” na „Alea iacta est – Východiska současné 

právní úpravy hazardních her s důrazem na finančněprávní aspekty jejich regulace“ 

Oborová rada souhlasí s návrhem na změnu školitele studenta Víta Kropjoka z prof. JUDr. 

Marie Karfíkové, CSc. na doc. JUDr. Michaela Kohajdu, Ph.D. 

Oborová rada souhlasí s tímto složením přijímacích komisí pro přijímací řízení pro 

akademický rok 2020/21: 

Řádný termín: prof. Karfíková, doc. Boháč, dr. Kotáb, náhradník doc. Kohajda 

Náhradní termín: prof. Karfíková, prof. Marková, doc. Boháč, náhradník doc. Kohajda“ 

Konečně informovala o průběhu přijímacího řízení do doktorského studijního programu pro 

akademický rok 2020/2021, které proběhlo ve dnech 2. a 16. června 2020. Komise pro 

přijímací řízení doporučily celkem 9 studentů z toho 3 do interní formy, 1 student doporučen 

nebyl. 

2. Schvalování mimořádných hodnocení individuálních studijních plánů 

Oborová rada projednala mimořádná hodnocení individuálních studijních plánů některých 

studentů. Pokud byl přítomen školitel, vyjádřil se k návrhu mimořádného hodnocení 

individuálního studijního plánu, pokud nebyl přítomen školitel, představila návrh hodnocení 

individuálního studijního plánu prof. Karfíková. Výsledek hlasování o mimořádném 

hodnocení individuálního studijního plánu každého studenta je zaznamenán v příloze č. 2 

k tomuto zápisu. 

3. Předměty „Doktorandský seminář – Finanční právo a finanční věda“ a „Teoretická 

a metodologická specifika vědy finančního práva“ 

Doc. Boháč představil upravené informace o předmětech „Doktorandský seminář – Finanční 

právo a finanční věda“ a „Teoretická a metodologická specifika vědy finančního práva“. 

U předmětu „Teoretická a metodologická specifika vědy finančního práva“ vysvětlil, že je již 

podle návrhu postupováno, neboť studenti již tento předmět mají zapsaný a někteří ho již 

absolvovali. V letním semestru probíhala výuka v tomto předmětu distanční formou. 

Zdůraznil, že před odevzdáním písemné práce studenta je třeba, aby se k ní vyjádřil školitel. 

U předmětu „Doktorandský seminář – Finanční právo a finanční věda“ uvedl, že pro jeho 

absolvování je potřeba, aby student úspěšně ústně prezentoval rozpracovaný projekt a cíl 
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disertační práce před kolektivem členů katedry, doktorandů a zájemců. Bylo konstatováno, 

že by bylo vhodné termíny pro tyto prezentace navázat na zasedání katedry. 

Informace o uvedených předmětech tvoří přílohu č. 3 a 4 k tomuto zápisu. 

Usnesení 

Oborová rada schvaluje informace o předmětech „Doktorandský seminář – Finanční právo 

a finanční věda“ a „Teoretická a metodologická specifika vědy finančního práva“. 

(5 pro, 0 proti, 0 zdržel se) 

4. Aktualizace požadavků na obsah individuálních studijních plánů 

Doc. Boháč uvedl, že v návaznosti na předchozí zasedání oborové rady je navržena změna 

požadavků na obsah individuálních studijních plánů. Zdůraznil požadavek na publikaci 

alespoň 4 publikačních výstupů a účasti alespoň na 4 konferencích. Dále je nutné, aby 

student absolvoval část studia na zahraniční instituci v délce nejméně jednoho měsíce nebo 

se účastnil mezinárodního tvůrčího projektu s výsledky publikovanými nebo prezentovanými 

v zahraničí, případně se zapojoval do jiné formy mezinárodní spolupráce. 

Aktualizované požadavky tvoří přílohu č. 5 k tomuto zápisu. 

Usnesení 

Oborová rada schvaluje požadavky na obsah individuálních studijních plánů. 

(5 pro, 0 proti, 0 zdržel se) 

5. Různé 

Oborová rada se zabývala žádostmi studentů. 

Usnesení 

Oborová rada schvaluje změnu individuálního studijního plánu studentky Michaely Hladké, 

konkrétně přesun předmětů Akademické psaní a Teoretická a metodologická specifika 

vědy finančního práva do 2. roku studia a přesun předmětu Anglický jazyk do 1. roku 

studia. 

(5 pro, 0 proti, 0 zdržel se) 

Usnesení 

Oborová rada souhlasí a doporučuje zařazení studenta Jana Šobory do kombinované 

formy studia od 1. října 2020. 

(5 pro, 0 proti, 0 zdržel se) 
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Usnesení 

Oborová rada schvaluje změnu tématu disertační práce studentky Petry Šmirausové na 

„Teoretické aspekty vyhýbání se daňovým povinnostem v oblasti příjmových daní“. 

(5 pro, 0 proti, 0 zdržel se) 

Usnesení 

Oborová rada nesouhlasí a nedoporučuje zařazení studenta Jana Škrabky do prezenční 

formy studia. 

(5 pro, 0 proti, 0 zdržel se) 

Důvodem je aktuální počet interních doktorandů na katedře finančního práva a finanční 

vědy, kdy v současné době působí na katedře 7 interních doktorandů a další 3 byli 

doporučeni do prezenční formy pro akademický rok 2020/21 v rámci přijímacího řízení. Za 

této situace není možné z kapacitních důvodů zařadit dalšího studenta do prezenční formy. 

 

Prof. Karfíková před ukončením jednání oborové rady poděkovala všem přítomným za účast 

na jejím zasedání. 

Zapsali: Boháč, Špačková 

 

Schválila: Karfíková 


